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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 26. 08. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     14.50 h  
   
Prítomní:            28 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Helena Dadíková – neskorší príchod 
   JUDr. Katarína Macháčková 
   Róbert Frimmel 
   MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 
          
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   JUDr. Eva Bogdanová – právnička MsÚ 
   Jarmila Blažeková – právny referent    

Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Petra Briatková – referent správy nehnuteľného majetku mesta 

   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD 

Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdeláv. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
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zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Eva 

Tomanová a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Ing. Ivan Vaňo a MUDr. Marián 
Jakubis, MPH.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
MUDr. Gabriel Šimko – predseda,  
MUDr. Silvia Hrnková – členka,  
Vladimír Revický – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 287/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal o doplnenie  programu a to o bod v rámci bodu 
,,Rôzne“: Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1. O t v o r e n i e  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ v Prievidzi 
3. Informácia o zmenách v novom školskom zákone č. 245/2008 Z. z. o výchove 

a vzdelávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
4. Návrh VZN mesta Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov od zákonných zástupcov       

detí/žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v MŠ, v ZUŠ, v CVČ, v školských 
kluboch detí, v školských strediskách záujmovej činnosti, v ŠJ pri MŠ a pri ZŠ 

5. Informácia riaditeľov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Prievidza 
o príprave vzdelávacích programov 

6. Rozhodnutie o zmene účelového určenia majetku – budova v areáli ZŠ na Mariánskej 
ulici v Prievidzi 

7. Diagnostikovanie pripravenosti detí do 1. ročníka základných škôl 
8. Informácia ohľadom zabezpečenia bezplatného vstupu detí MŠ a ZŠ,  športových tried 

plávania  a členov Mestského plaveckého klubu Prievidza do krytej plavárne v Prievidzi 
9. Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, s. r. o., 

Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za I. polrok 2008 
10. Informatívna správa o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného 

majetku a mandátnych zmlúv so spol. SMMP, s. r. o., za I. polrok 2008 
11. Výsledky hospodárenia KaSS  v Prievidzi za I. polrok 2008 
12. Monitorovacia správa – Vyhodnotenie finančného plnenia rozpočtu DD Prievidza za I. 

polrok 2008 
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13. Žiadosť Zápasníckeho klubu Baník Prievidza o finančný príspevok na činnosť klubu  
14. Monitorovacia správa – Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta Prievidza za I. polrok 2008 
15. Návrh III. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008 
16. Správa SAD Prievidza, a. s., o použití poskytnutých finančných prostriedkov v MHD 

Prievidza za obdobie január – jún 2008 
17. Návrh VZN mesta Prievidza č. 97/2008 – Požiarny poriadok 
18. Prehľad o pridelených bytoch za I. polrok 2008 
19. R ô z n e 
20. D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v  ( od 10,00 h do 11,00 h) 
21. I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
22. Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 19 –  „   R ô z n e   “ 
1) Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností a zriadenie vecných bremien 
2)  Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
3)  Žiadosť spol. Progres Bojnice, s. r. o.,  o povolenie výstavby bytov 
4)  Informácia ohľadom univerzálneho športového ihriska 
5)  Informácia ohľadom vybudovania strelnice európskych parametrov  
6) Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 288/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

       - k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení sú 
vyhodnotené  uznesenia za roky 1997 – 2008 v celkovom počte 63 uznesení. Vyhodnotenie 
uznesení obsahuje 6 prijatých uznesení v roku 2008 a 2007, ktoré sú po ich vyhodnotení ako 
splnené, navrhnuté na vypustenie zo sledovania. Následne informoval o uzneseniach, ktoré 
sú navrhnuté na vypustenie zo sledovania, a to: 
Uznesenie č. 5/II./08 – ktorým bolo schválené predloženie žiadosti  MŠ SR na vyradenie 
Školskej jedálne a Výdajnej školskej kuchyne  pri Školskej jedálni, Nedožerská cesta č. 
192/40, Prievidza zo siete škôl a školských zariadení SR ku dňu 31. augusta 2008. 
Uznesenie č. 129/II./08 – ktorým bolo schválené majetkovoprávne vyporiadanie časti 
nehnuteľnosti v k. ú. Veľká Lehôtka vo výmere približne 102 m2 vo vlastníctve Jozefa 
Henčela, ktorú užíva mesto Prievidza ako miestnu komunikáciu. 
Uznesenie č. 231/II./08 – ktorým MsZ žiada likvidátora Podniku služieb, š. p. v likvidácii, 
Prievidza, podať návrh na výmaz podniku z obchodného registra. 
Uznesenie č. 234/II./08 – ktorým MsZ žiada primátora mesta na valnom zhromaždení 
spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza, pri schvaľovaní ročnej účtovnej závierky za rok 2007 
a schvaľovaní o rozdelení zisku a úhrade strát, prijať Opatrenie za účelom odvrátenia 
úpadku spoločnosti. 
Uznesenie č. 294/III./07 – ktorým ukladá prednostovi MsÚ požiadať Cestný investorský útvar 
o spolufinancovanie a čiastočnú úhradu nákladov na vyvolanie investície – prekládka útulku 
pre psov.  
Uznesenie č. 412/III./07 – ktorým MsZ ukladá prednostovi MsÚ ukončiť nájomný vzťah 
s Mgr. Ivetou Herelovou – TEVOS a Mgr. Pavlom Herelom – TEVOS, na prenájom časti 
pozemku v k. ú. Prievidza (25 m2 pod schodiskom).   
 Následne Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, odovzdal slovo Ing. Jane Michaličkovej, 
hlavnej kontrolórke mesta, ktorá informovala o kontrole vypustených uznesení a uviedla, že 
zo 6 uznesení navrhnutých na vypustenie zo sledovania boli skontrolované 4 uznesenia. Ing. 
Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že počas kontrol neboli zistené 
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žiadne nedostatky a nesúlady so znením uznesení a odporučila prijať vyhodnotenie uznesení 
v znení predloženého návrhu. 
 MsZ uznesením č. 289/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo n vedomie 
Vyhodnotenie uznesení MsZ. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
  

- k bodu 3 - 
,,Informácia o zmenách v novom školskom zákone č. 245/2008 Z. z.  
o výchove a vzdelávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov“ 

 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že dňa 22. mája 2008 bol 

prijatý nový školský zákon ako zákon č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský 
zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorý malými výnimkami    nadobúda 
účinnosť 1. septembra 2008. Tento zákon nahrádza zákon č. 29/1984 Zb. o sústave 
základných a stredných škôl v znení neskorších predpisov (školský zákon), zákon NR SR č. 
279/1993 Z. z. o školských zariadeniach v znení neskorších predpisov, ruší vykonávacie 
predpisy k týmto zákonom a novelizuje zákon č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov. Cieľom nového školského zákona je vytvorenie priestoru na reformu školstva. Ing. 
Milan Rybanský, vedúco odboru školstva, upozornil na najmarkantnejšie zmeny, ktoré sa 
dotýkajú obcí: 
Nový školský zákon zavádza dvojúrovňové výchovno-vzdelávacie programy, štátny 
vzdelávací program, ktorý vydáva a zverejňuje Ministerstvo školstva SR a školský vzdelávací 
program, ktorý vydáva riaditeľ školy. Zriaďovateľ školy si môže vyžiadať tento vzdelávací 
program od riaditeľa školy na schválenie. Pri novozriadených školách zabezpečí 
vypracovanie školského vzdelávacieho programu zriaďovateľ a prikladá ho k žiadosti 
o zaradenie školy do siete škôl a školských zariadení. Povinná školská dochádzka je naďalej  
10-ročná. Zákonný zástupca dieťaťa je povinný prihlásiť dieťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole. Zákon zaviedol novú sústavu škôl, do ktorej pribudli materské 
školy, jazykové školy, základné umelecké školy a stredná odborná škola, ktorá zastrešuje 
doterajšie stredné odborné školy, stredné odborné učilištia a učilištia. Školská rada musí mať 
štyroch delegovaných poslancov. 
 MsZ uznesením č. 290/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Informáciu 
o zmenách v novom školskom zákone č. 245/2008 Z. z. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
,,Návrh VZN mesta Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov od zákonných zástupcov       

detí/žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v MŠ, v ZUŠ, v CVČ, 
v školských kluboch detí, v školských strediskách záujmovej činnosti,  

v ŠJ pri MŠ a pri ZŠ“ 
 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval, že podľa doteraz platnej 
legislatívy poplatky v školstve boli v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve určované riaditeľom školy/školského zariadenia. Zmena 
nastáva schválením nového školského zákona č. 245/2008 Z. z., ktorý nadobúda platnosť od 
01. 09. 2008, keď podľa príslušných paragrafov tohto zákona  výšku príspevkov určí 
zriaďovateľ vo VZN. V súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov VZN prerokováva mestské zastupiteľstvo. 
Podkladom pre určenie poplatkov vo VZN boli návrhy jednotlivých riaditeľov škôl a školských 
zariadení, ktorí ich predložili na pokyn odboru školstva MsÚ v zmysle zákona č. 596/2003 Z. 
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z. Ďalej Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o vznesených 
 pripomienkach komisií k návrhu VZN. Konštatoval, že všetky pripomienky boli zapracované 
do úplného znenia VZN.  
 MsZ uznesením č. 291/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Informácia riaditeľov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Prievidza 

o príprave vzdelávacích programov“ 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že riaditelia základných škôl budú na 
zasadnutí MsZ informovať o školských vzdelávacích programoch. Školské vzdelávacie 
programy sa stávajú od nového školského roka základným dokumentom každej školy, ktorá 
je zaradená do sústavy škôl a školských zariadení a podľa nich sa bude uskutočňovať 
výchova a vzdelávanie v základných školách, zatiaľ len v 1. a 5. ročníku a v základnej 
umeleckej škole v 1. ročníku prvého stupňa. Povinnosť vypracovať školské programy 
vyplynula z nového školského zákona č. 245/2008 o výchove a vzdelávaní.  
Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odovzdal slovo riaditeľom základných škôl 
zriadených na území mesta Prievidza, ktorí informovali o školských programoch svojich škôl, 
a to: 
 Základná škola Zameranie školského vzdelávacieho programu 
1. I. ZŠ Ul. S. Chalupku Jazyky 
2. III. ZŠ Ul. S. Chalupku Šport, technický výchova 
3. ZŠ Ul. P. Dobšinského Jazyky a IKT 
4.  ZŠ Ul. energetikov Jazyky, šport, informatika 
5. ZŠ Malonecpalská ul. Všeobecné zameranie 
6. ZŠ Mariánska ul. Program ERIN 
7. ZŠ Rastislavova ul. Matematika, Prírodovedné zameranie 
8. ZŠ Ul. P J. Šafárika Matematika, prírodovedné zameranie, jazyky, šport 
9.  ZUŠ L. Stančeka Umelecké zameranie, talent 
 
 MsZ uznesením č. 292/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
riaditeľov ZŠ a ZUŠ o príprave vzdelávacích programov. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Rozhodnutie o zmene účelového určenia majetku – budova v areáli  

ZŠ na Mariánskej ulici v Prievidzi“ 
 

 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o zmene účelového určenia 
majetku. Uviedol, že objekt bývalého domu detí a mládeže v areáli Základnej školy Prievidza, 
Mariánska ul. 554/19 bol k 01. 07. 2002 delimitovaný v súlade so zákonom NR SR č. 
416/2001 Z. z. o prechode niektorých pôsobností z orgánov štátnej správy na obce a vyššie 
územné celky  do majetku Mesta Prievidza. Samostatný objekt bol ako súčasť ZŠ Mariánska 
ul. v Prievidzi využívaný na výchovno-vzdelávací proces do konca školského roku 
2006/2007. Z dôvodu znižovania počtu detí bol priestor nevyužívaný a preto ho odporúčame 
používať na iné využitie ako je vyučovanie – vzdelávacie aktivity v súkromnom sektore. 
 MsZ uznesením č. 293/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu účelového 
určenia majetku. 
Hlasovanie: 22 poslancov za  
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- k bodu 7 - 
,,Diagnostikovanie pripravenosti detí do 1. ročníka základných škôl“ 

 
 Mgr. Nataša Krajčiová informovala o svojom zámere realizácie projektu zriadiť na 
území mesta Prievidza Centrum špeciálnopedagogického poradenstva. Uviedla, že Centrum 
špeciálnopedagogického poradenstva by poskytovalo špeciálno – pedagogickú  starostlivosť 
deťom so všetkými druhmi a vzájomnými kombináciami špeciálnych výchovno – 
vzdelávacích potrieb už v predškolskom veku. Zaradenie takéhoto centra a jeho osvetovú 
činnosť priamo v MŠ môže eliminovať častú predpojatosť rodičov k poskytovaniu špeciálno – 
pedagogickej, psychologickej a terapeutickej starostlivosti u ich detí. Vzhľadom na stále 
zvyšujúci sa počet detí s poruchami správania, pozornosti či čiastočného oslabenia výkonu, 
ktoré bez korekcií prerastajú v špecifické poruchy učenia a môžu negatívne ovplyvniť ich 
zaškolenie a ďalšie vzdelávanie na základných školách, je špeciálno – pedagogická 
starostlivosť v predškolských zariadeniach nanajvýš potrebná. Následne požiadala 
o podporu jej zámeru zriadiť na území mesta Prievidza toto centrum. 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval, že v meste Prievidza sú dve 
poradenské centrá, ktoré diagnostikovanie pripravenosti detí kapacitne zvládnu. Učitelia ZŠ 
odporučili riešenie tejto problematiky prostredníctvom školských psychológov. Mgr. Nataša 
Krajčiová dňa 14. 10. 2007 prvýkrát požiadala o pomoc pri podpore v tomto druhu 
podnikania. Odbor školstva požiadal Dislokačnú komisiu o odporučenie pridelenia priestorov. 
Na mestský úrad bola doručená aj jej žiadosť o zaradenie jej centra do siete škôl a školských 
zariadení.  
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že výklad Mgr. Nataši Krajčiovej by mali počuť 
i riaditelia ZŠ, oni priamo pracujú s týmito deťmi. Podporila žiadosť Mgr. Krajčiovej a dodala, 
že je dôležité venovať sa predškolskej diagnostike detí. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
odporučil, aby sa uskutočnili rokovania riaditeľov a Mgr. Nataši Krajčiovej a do 
septembrového zastupiteľstva sa predloží kompletná informácia o počte detí, ktoré bude 
možné diagnostikovať a o potrebných finančných prostriedkoch, ktoré bude Mgr Krajčiová 
potrebovať na rozbehnutie diagnostického centra. Mgr. Nataša Krajčiová uviedla, že 
komunikovala s riaditeľmi MŠ a ZŠ, a však bolo jej odpovedané, že na zápis do MŠ a ZŠ 
chodia deti diagnostikovať odborníci. Dodala, že bude vďačná za akýkoľvek finančný 
príspevok. Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, dodal, že rodičia majú právo vybrať si 
psychológa. Mgr. Nataša Krajčiová informovala, že ona rodičov oslovila a oni sa sami 
rozhodli, či dajú svoje dieťa diagnostikovať u nej alebo nie. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
požiadal Mgr. Krajčiovú, aby do 1 týždňa po rokovaní MsZ dodala na odbor školstva všetky 
materiály a vec bude  predmetom rokovania septembrového MsZ. 
 MsZ uznesením č. 294/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
ohľadom diagnostikovania pripravenosti detí do 1. ročníka ZŠ. 
Hlasovanie: 25 poslancov za         
 
  

- k bodu 20 - 
,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“ 

 
 V bode rokovania ,,Diskusia pre občanov“ sa neprihlásili žiadni občania so svojimi 
požiadavkami, pripomienkami a návrhmi.  
 
 

- k bodu 8 - 
,,Informácia ohľadom zabezpečenia bezplatného vstupu detí MŠ a ZŠ,  športových 

tried plávania  a členov Mestského plaveckého klubu Prievidza 
 do krytej plavárne v Prievidzi“ 

  
Ing. Soňa Tencerová, ekonómka spoločnosti UNIPA, s. r. o., v stručnosti informovala 

o zmenách v poplatkoch za vstupy do krytej plavárne. Následne informovala o požiadavke 
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Komisie športu na prehodnotenie pripravovaného spoplatnenia vstupu žiakov MŠ a ZŠ na 
predplavecký a plavecký výcvik v krytej plavárni. Ďalej dodala, že MsR na svojom rokovaní 
dňa 19. 08. 2008 zvážila argumenty a súhlasila s tým, aby bol naďalej zachovaný bezplatný 
vstup detí MŠ a ZŠ v meste Prievidza na predplavecký a plavecký výcvik, športových tried 
plávania a členov Mestského plaveckého klubu Prievidza do krytej plavárne s tým, že mesto 
Prievidza bude spoločnosti UNIPA, s. r. o., uhrádzať náklady na zabezpečenie tohto 
bezplatného vstupu. Následne Ing. Soňa Tencerová informovala o vyčíslení nákladov na 
zabezpečenie bezplatného vstupu a konštatovala, že na vykrytie nákladov je potrebné 
uvoľniť z rozpočtu mesta Prievidza čiastku vo výške 438 300,- Sk. 
 MsZ uznesením č. 295/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie 
finančných prostriedkov vo výške  438 300,- Sk do najbližšej úpravy rozpočtu mesta 
Prievidza za rok 2008. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
,,Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, s. r. o., 

Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za I. polrok 2008“ 
 

 Ing. Soňa Tencerová, ekonómka spoločnosti UNIPA, s. r. o., predložila informáciu 
o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA, s. r. o., v oblasti VO 
a športovísk za obdobie 1. – 6./2008. Uviedla, že celkový objem poskytnutých finančných 
prostriedkov z rozpočtu mesta dosiahol k 30. 06. 2008 sumu 21.218.742,00 Sk, v tom: 
- na verejné osvetlenie: 8.308.244,00 Sk  
- na športoviská           12.910.498,00 Sk.  

Celkový objem vyčerpaných finančných prostriedkov za obdobie 1-6/2008 dosiahol 
výšku 23.422.751,50 Sk, v tom: 
- na verejné osvetlenie: 8.970.991,00 Sk 
- na športoviská:           14.451.760,50 Sk.  

Poskytnuté finančné prostriedky boli prečerpané o sumu 2.204.009,50 Sk. Na úhradu 
vzniknutého rozdielu použila UNIPA príjmy získané prevádzkovaním zvereného mestského 
majetku, zisk z prevádzkovania parkovacích plôch a prechodne časť finančných prostriedkov 
získaných z predaja pozemkov spoločnosti R. O. C. Prechodne použité finančné prostriedky 
bude nevyhnutné do konca r. 2008 vyrovnať z rozpočtu mesta. 
 Do rozpravy k tomuto bodu rokovania sa prihlásil Július Urík, poslanec MsZ, 
a zaujímal sa o financovanie preloženia trasy verejného osvetlenia na Ul. G. Švéniho. Chcel 
vedieť, prečo bolo toto preloženie financované z rozpočtu spoločnosti UNIPA, s. r. o. Ing. 
Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, informoval, že išlo o vyporiadanie právnych vzťahov. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, podotkla, že je potrebné hospodáriť s tým, čo je 
schválené v rozpočte na príslušný rok. Mesto nemôže stále vykrývať rozdiely, ktoré robí 
niekto iný. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že súhlasí s názorom pani 
Dadíkovej, ale nesúhlasí s týmto názorom, pokiaľ sa to týka poplatku za elektrickú energiu, 
nakoľko sa nedá predpokladať o koľko sa bude, v tom ktorom roku poplatok zvyšovať. 
 MsZ uznesením č. 296/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o hospodárení spoločnosti UNIPA, s. r. o. za obdobie 1 – 6/2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal   

 
 

- k bodu 10 - 
,,Informatívna správa o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného 

majetku a mandátnych zmlúv so spol. SMMP, s. r. o., za I. polrok 2008“ 
 

Mgr. Jozef Topoľský, konateľ spoločnosti SMMP, s. r. o.,  informoval o plnení Zmluvy 
o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného majetku a mandátnych zmlúv so spol. SMMP, 
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s. r. o., za I. polrok 2008. Mgr. Jozef Topoľský, konateľ spoločnosti SMMP, s. r. o., uviedol, 
že počas prvého polroka 2008 došlo k nasledovným pohybom majetku v správe: 

 Uznesením MsR zo dňa 15. 01. 2008 bol schválený na vyradenie drobný majetok, 
klimatizačné zariadenie a  hnuteľný majetok nachádzajúci sa v budove na Ul. J. 
Murgaša 46. 

 Ďalej bol  vyradený majetok  schválený  na odpredaj  nehnuteľností a to objekty 
bývalej VS - 21, VS -7, Košovská  cesta č. 21,  A. Stodolu č. 6, J. Murgaša č.46 a 48 
na základe Kúpno-predajných zmlúv.  

 Dodatkom č. 11 bol doplnený majetok – stavba meštiacky dom budova Domu služieb, 
pozemok, kotolňa  - plynové kotly, dlhodobý hmotný a drobný dlhodobý majetok 
umiestnený v jednotlivých prevádzkach na Námestí slobody. 

 Na základe  kúpnopredajných  zmlúv došlo k úbytkom 14 bytových jednotiek , čím 
nasledovné byty  prešli  do súkromného  vlastníctva. 
Ďalej uviedol, že k 30. 06. 2008 SMMP, s. r. o., celkovo evidovala 585 bytov. Počet 

bytov v správe SMMP, s. r. o., bol 491. K úbytku bytov došlo v správe iných správcovských 
spoločností a to o 14 odpredaných bytov, aktuálny stav bytov u iných správcovských 
spoločností  94. SMMP, s. r. o., pristúpila od 01. 02. 2008 k úprave základného nájomného 
u bytov s regulovaným nájomným a to k zvýšeniu o 15% u bytov v súkromných správach a  
v našej správe na Ul. Kútovská č. 9, 11, 13. Zvýšené nájomné predstavuje mesačne čiastku 
30 447 Sk, ročne 365 364 Sk. U ostatných bytov s regulovaným nájomným (Ciglianska cesta 
– OSP, pavlače, Ul. M. Falešníka a Ul. T. Vansovej) nájomné upravené nebolo z dôvodu 
sociálnej situácie nájomníkov so zlou platobnou disciplínou a nižším technickým stavom 
bytov. Na úseku odpredaja bytov SMMP, s. r. o., za I. polrok 2008 uzatvorila 14 zmlúv so 
záujemcami o odpredaj bytov. Následne informoval o , že v I. polroku 2008 pribudol do 
správy SMMP, s. r. o., objekt Domu služieb na Námestí slobody. Nebytové priestory boli 
odpredané na Ul. A. Stodolu č. 6, Ul. J. Murgaša č. 46, 48, Košovskej ceste č. 21, a nebytový 
priestor za Depom. Spoločnosť SMMP, s. r. o., k 30. 06. 2008 eviduje pohľadávky na  
základe nájomných zmlúv za prenájom bytov a nebytových priestorov a ostatné pohľadávky 
vyplývajúce z prevádzkovej činnosti spoločnosti celkovo vo výške  20 625 137, 20 Sk. V 
ďalšej časti materiálu Mgr. Jozef Topoľský, konateľ spoločnosti SMMP, s. r. o., dodal, že čo 
sa týka údržby bytového a nebytového fondu začiatkom roka sa ukončili dve väčšie akcie, 
jednak vybudovanie plyn. prípojky a plynovej kotolne pre budovu „B“ na Ul. P. O.  
Hviezdoslava č. 3, ako aj rekonštrukcia hlavnej budovy v areáli na Ul. T.  Vansovej č. 24 pre 
potrebu zdravotníckych zariadení a následne pre potrebu SMMP, s. r. o. Obe akcie sa 
realizovali dodávateľským spôsobom a boli ukončené v januári 2008. V apríli bolo 
uskutočnené vyregulovanie a termostatizácia bytových objektov na Ul. M. Falešníka č.12,14. 

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala na výšku pohľadávok voči 
spoločnosti spojenú s rekonštrukciami objektov a popritom sú na tieto objekty podpísané 
nájomné zmluvy. Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o.,  že k zvýšeniu pohľadávok 
došlo po prechode neziskovej organizácie na spoločnosť s ručením obmedzeným. Nájomníci 
tiež zhodnotili majetok zverený do správy SMMP, s. r. o., a to sa im prejavilo v nájme. Pokiaľ 
sa zhodnocuje s opravou podláh, omietok a výmenou okien nájomné sa upravuje. Pokiaľ si 
nájomca postaví nejakú priečku na rozdelenie priestoru, to sa neberie ako zhodnotenie 
majetku a nájomné sa nemení. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala, či je 
vyhotovená interná smernica, za základe ktorej sa určuje či ide o zhodnotenie majetku alebo 
nie a do akej výšky sa prepláca zhodnotenie. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, 
že mesto Prievidza nemá takúto internú smernicu, ale pokiaľ ide o zhodnotenie objektu 
určuje sa preplatenie individuálne od prípadu k prípadu. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, 
odporučila, aby boli vypracované pravidlá na určenie, čo mesto bude preplácať pri 
zhodnocovaní majetku mesta. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby 
a regionálneho rozvoja, uviedol, že sa to nedá striktne určiť, je to iné od prípadu k prípadu. 
Július Urík, poslanec MsZ, sa pýtal, akou formou sa vymáhajú nedoplatky za nájom. Mgr. 
Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., informoval, že nedoplatky sa vymáhajú formou 
exekúcie, vypratávaním bytov, atď. 
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MsZ uznesením č. 297/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
informatívnu správu o plnení zmlúv uzatvorených medzi mestom Prievidza a spoločnosťou 
SMMP, s. r. o. 
Hlasovanie: 27 poslancov za      
 
 

- k bodu 11 - 
,,Výsledky hospodárenia KaSS  v Prievidzi za I. polrok 2008“ 

 
 Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval o výsledkoch hospodárenia KaSS za I. 
polrok 2008. V rámci informácie sa vyjadril k niektorým najviac zvýšeným výdavkom KaSS 
za prvý polrok 2008 a v závere konštatoval, že plnenie rozpočtu KaSS tvorí k 30. 06. 2008 
rozdiel vo výške  - 3 002, 70 Sk.  
 MsZ uznesením č. 298/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o výsledkoch hospodárenia KaSS. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 - 
,,Monitorovacia správa – Vyhodnotenie finančného plnenia rozpočtu DD Prievidza 

 za I. polrok 2008“ 
 

 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, uviedol, že vlastné príjmy zariadenia v prvom polroku 
2008 dosiahli sumu 6.536 tis. Sk.  Príjmom zariadenia sú poplatky prijaté od klientov za 
poskytované služby. Z celkového objemu vlastných príjmov bolo na výdavky v prvom polroku 
vyčerpané 6.198 tis. Sk. Zvyšné prostriedky budú čerpané v nasledujúcom období. Ďalším 
príjmom zariadenia je dotácia. V prvom polroku 2008 dosiahla výšku 7.133 tis. Sk, táto suma 
je tvorená dotáciou zo ŠR, ktorá dosiahla výšku 4.283 tis. Sk a dotáciou od zriaďovateľa, 
mesta Prievidza vo výške 2.850 tis.  V tom je zahrnutá dotácia na stredisko Okáľa 1.050 tis. 
Sk a dotácia na stredisko Rázusa 1.800 tis. Sk. DD v Prievidzi prekročilo plánovaný rozpočet 
a to zvýšeným plnením vlastných príjmov za poskytované služby ako je bývanie, zaopatrenie 
a stravovanie. Dňa 15. 03. 2008 bolo spustené prevádzkovanie nového strediska na ulici M. 
Rázusa.  Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, informoval o oznámení MPSVR SR o poskytnutí 
dotácie pre DD v Prievidzi na zakúpenie úžitkového motorového vozidla pre seniorov 
a občanov s ŤZP – klientov DD, strediska na Ul. M. Rázusa a dotácie na terénne úpravy 
a vytvorenie relaxačnej bezbariérovej zóny v exteriéri DD v Prievidzi. 
 MsZ uznesením č. 299/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
monitorovaciu správu DD v Prievidzi.  
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 300/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zapracovanie 
zmien rozpočtu do celkovej bilancie príjmov a výdavkov schváleného rozpočtu mesta 
Prievidza na rok 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
 

- k bodu 13 - 
,,Žiadosť Zápasníckeho klubu Baník Prievidza o finančný príspevok na činnosť klubu“ 

 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o žiadosti 
Zápasníckeho klubu Baník Prievidza o finančný príspevok na činnosť klubu vo výške 400 tis. 
Sk do konca roku 2008. 
 MsZ uznesením č. 301/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie 
finančných prostriedkov do III. úpravy rozpočtu s tým, že finančné prostriedky budú 
uvoľňované postupne v štyroch rovnakých častiach vo výške 100 tis. Sk. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 14 - 
,,Monitorovacia správa – Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta Prievidza 

 za I. polrok 2008“ 
 

 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že monitorovacia 
správa je rozdelená do dvoch častí, a to: 
Finančná časť 
Programová časť. 
Táto správa je predbežná, berie sa na vedomie. Ďalej informovala o plnení príjmov 
a konštatovala, že príjmy sa plnia podľa očakávania. Rozpočet je ufinancovateľný, plnenie 
príjmov aj výdavkov je vyrovnané.  
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa zaujímala o plnenie bežných transferov, nakoľko je 
vykazované nízke plnenie  a chcela vedieť, či ide len o časový posun. Ing. Katarína Bašková, 
vedúca ekonomického odboru, konštatovala, že ide o časový posun.  
 MsZ uznesením č. 302/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
Monitorovaciu správu – Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta Prievidza za I. polrok 2008 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Návrh III. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008“ 

 
 O návrhu III. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008 prítomných informovala 
Ing. Katarína Bubnášová, vedúca ekonomického odboru. Uviedla, že nakoľko je na rozpočet 
vznesených niekoľko požiadaviek, mesto musí pristúpiť k prijatiu úveru vo výške 22 740 tis. 
Sk. V súčasnosti ekonomický odbor zapracoval do III. úpravy rozpočtu len najnevyhnutnejšie 
výdavky, spolu s požiadavkou, ktorá vyplynula z rokovania MsR, aby bola do  úpravy  
zaradená čiastka 100 tis. Sk na oslavy 100-tého výročia príchodu Kongregácie Dcér Božskej 
lásky a aj požiadavka Zápasníckeho klubu Baník Prievidza.  
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o vykonanej kontrole 
rozpočtu mesta, ohľadom jeho plnenia a prijatia úveru vo výške 22 743 tis. Sk . Konštatovala, 
že aj po prijatí úveru bude rozpočet mesta Prievidza spĺňať všetky podmienky vyplývajúce zo 
zákona a bude schopný ufinancovania potrieb mesta.  
 MsZ uznesením č. 303/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo III. úpravu rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2008 s pripomienkami. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 MsZ uznesením č. 304/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prijatie úveru vo 
výške 22 743 tis. Sk. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 16 - 
,,Správa SAD Prievidza, a. s., o použití poskytnutých finančných prostriedkov  

v MHD Prievidza za obdobie január – jún 2008“ 
 

 Ing. Pavol Danko, riaditeľ SAD, a. s., Prievidza, prítomných informoval o použití 
finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza a uviedol, že spoločnosť SAD, a. s., 
pokračuje v rokovaniach s mestom Bojnice a konštatoval, že sú pred podpisom zmluvy. Na 
MŽP SR bol zaslaný projekt na plynofikovanie autobusov MHD, pričom vyjadrenie MŽP SR 
by malo byť SAD, a. s. doručené koncom októbra 2008. Ďalej dodal, že na základe 
požiadavky VVO bude upravené dopravné spojenie z Dlhej ulice k zdravotnému stredisku. 
Tak tiež bude zriadená zastávka pri Hypernove, pričom náklady na jej vybudovanie bude 
hradiť Hypernova. 
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MsZ uznesením č. 305/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
SAD, a. s., Prievidza.  
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 17 - 
,,Návrh VZN mesta Prievidza č. 97/2008 – Požiarny poriadok“ 

 
 Ing. Ľubomír Miština, referent autoprevádzky MsÚ, BOZP, PO a CO, uviedol, že 
účelom Požiarneho poriadku mesta je stanoviť povinnosti  orgánom mesta,  právnickým 
osobám, fyzickým osobám podnikajúcim a fyzickým osobám, čím sa vytvoria podmienky pre  
účinnú  ochranu  života  a  zdravia  fyzických  osôb,   majetku  a  životného   prostredia pred  
požiarmi,  haváriami,   živelnými   pohromami   a  inými  mimoriadnymi  udalosťami. 
Na základe legislatívnych predpisov je Požiarny poriadok jeden z najdôležitejších 
dokumentov, a preto je potrebné vydať Všeobecne záväzné nariadenie mesta Prievidza – 
Požiarny poriadok. Ďalej Ing. Ľubomír Miština, referent autoprevádzky MsÚ, BOZP, PO 
a CO, informoval o vznesených pripomienkach komisií k návrhu požiarneho poriadku 
a konštatoval, že všetky pripomienky budú zapracované do úplného znenia VZN.  
 MsZ uznesením č. 306/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 97/2008 – Požiarny poriadok. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
 

- k bodu 18 - 
,,Prehľad o pridelených bytoch za I. polrok 2008“ 

 
 Mgr. Vlasta Miklasová, vedúca sociálneho odboru, informovala o pridelených bytoch za 
I. polrok 2008 a uviedla, že v prvom polroku 2008 bolo pridelených 26 bytov, z toho: 
1) Zo starej výstavby        1 
2) Z novej výstavby:                                  25 

 Ciglianska cesta I. 2642 (dvojizbové byty)   17 
 Ciglianska cesta I. 2668 (dvojizbové a trojizbové byty)   6 
 Ciglianska cesta 9A (jednoizbové pavlačové byty)    2 

 MsZ uznesením č. 307/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie prehľad 
o pridelených bytoch. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 19 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností a zriadenie vecných bremien 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila niekoľko žiadostí 
o majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností a o zriadenie vecných bremien, a to: 
 
Žiadosť HBP, a. s., Prievidza, o zriadenie vecného bremena  s právom prechodu po 
pozemkoch v k. ú. Prievidza vo vlastníctve mesta Prievidza nachádzajúcich sa v areáli 
Centra voľného času v Prievidzi v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom a prístupu 
k pozemkom v k. ú. Prievidza parc. č. 7079/58 a parc. č. 7079/59, ktoré sú vo vlastníctve 
HBP, a.s.,     Prievidza,  a o súhlas s vybudovaním prístupovej komunikácie na pozemkoch 
v k. ú. Prievidza vo vlastníctve mesta Prievidza nachádzajúcich sa v areáli Centra voľného 
času v Prievidzi v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom k pozemkom parc. č. 
7079/58  a   parc. č. 7079/59, ktoré sú vo vlastníctve HBP, a.s., Prievidza.    
 MsZ uznesením č. 308/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť HBP, a. 



 12

s., Prievidza a zároveň uložilo prednostovi MsÚ, rokovať s OSBD Prievidza o zriadení  
rovnakého vecného bremena  na pozemku v k. ú.  Prievidza parc. č. 3483/3 vo vlastníctve  
OSBD Prievidza.   
Hlasovanie: 24 poslancov za 

 
Žiadosť Ing. Rudolfa Petráša, Ul. M. Rázusa č. 31/13, Prievidza, o zriadenie vecného 
bremena  s právom uloženia inžinierskych sietí – elektrického káblového vedenia pre  IBV 
Ul. Novackého a Ul. Clementisa v Prievidzi, na pozemkoch v k. ú. Prievidza,  parc. č. 
5400/42, parc. č. 5289/1, parc. č. 3029/55, parc. č. 3029/120, parc. č. 5413/3 a parc. č. 
5413/1, ktoré  sú vo vlastníctve mesta Prievidza v rozsahu podľa zamerania geometrickým 
plánom v prospech vlastníka elektrického káblového vedenia. 
 MsZ uznesením č. 309/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Ing. 
Rudolfa Petráša. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 
Návrh VVO č. IV na majetkovoprávne vyporiadanie pozemku pod chodník pre peších na 
Dubovej ulici v Prievidzi prevodom časti parc. č. 6718/1 vo výmere podľa zamerania 
geometrickým plánom z majetku  Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s., Banská 
Bystrica do vlastníctva mesta Prievidza.  
 MsZ uznesením č. 310/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo návrh VVO č. IV. 
Hlasovanie: 23 poslancov za  
 
Žiadosť Stanislava Bátoru  a manž., Hlboká ul. č. 385/2, Prievidza,  o majetkovoprávne 
vyporiadanie časti pozemku v k. ú. Veľká Lehôtka,  parc. č. 313/1 neknihovaná vo výmere 
približne 25 m2, ktorá im bola ako súčasť parc.  č. 396 po technickohospodárskom mapovaní 
vyčiarknutá z listu vlastníctva a ktorú užívajú  23 rokov ako predzáhradku, a to vyporiadanie 
prevodom z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva Stanislava Bátoru a manž., za 
symbolickú cenu 1,- Sk .   
 MsZ uznesenie č. 311/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Stanislava 
Bátoru a manž. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
Žiadosť Jaroslava Baniara, Poľná ul. č. 82, Prievidza,  o majetkovoprávne vyporiadanie časti 
pozemku pôvodne v k. ú. Necpaly nad Nitrou,  PK parc. č. 21 vo výmere približne  569 
m2, ktorý užíva 30 rokov, prevodom z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva Jaroslava 
Baniara  za symbolickú cenu.   
 MsZ uznesením č. 312/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jaroslava 
 Baniara o majetkovoprávne vyporiadanie. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
  
Žiadosť Jaroslava Vidu, Východná ul. č. 57, Prievidza,  o prehodnotenie uznesenia MsZ č. 
130/08 zo dňa 29. 04. 2008, ktorým bola schválená za majetkovoprávne vyporiadanie časti 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, neknihovaná  PK parc. č. 891 vo výmere približne 54 m2   za 
cenu 172,- Sk/m2 a žiadosť o jej zníženie na symbolickú cenu 1,- Sk/m2, pretože pozemok 
užívali v dobrej viere ako svoj vlastný ešte právni predchodcovia od roku 1933. 
 MsZ uznesením č. 313/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jaroslava 
Vidu. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, v rámci tohto bodu programu informovala 
o dvoch žiadostiach o kúpu nehnuteľného majetku, a to:  
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Žiadosť spoločnosti UNIMAT, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. J. I. Bajzu č. 11, o kúpu  časti  
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5075/1 vo výmere približne 320 m2, za  účelom 
vybudovania parkoviska pre zákazníkov spoločnosti.   
 MsZ uznesením č. 314/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
UNIMAT, s. r. o., o kúpu časti pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť  spol.  UNIPHARMA  Prievidza,  1. slovenská  lekárnická  akciová spoločnosť,             
o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 4858/14 vo výmere 334 m2, za účelom 
vybudovania  parkovacích  plôch  pre  pacientov  pri zdravotnom stredisku Uniklinika. 
Spoločnosť navrhuje  kúpnu  cenu 500,- Sk/m2. 
 MsZ uznesením č. 315/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
UNIPHARMA Prievidza, 1. slovenská lekárnická akciová spoločnosť o kúpu pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 3 - Žiadosť spol. Progres Bojnice, s. r. o.,  o povolenie výstavby bytov 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a regionálneho rozvoja, informoval 
o žiadosti spoločnosti PROGRES BOJNICE, s. r. o., o povolenie výstavby 10 b. j. na 
Malookružnej ulici v Prievidzi. 
 MsZ uznesením č. 316/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výstavbu 10 b. j. na 
Molookrkužnej ulici za podmienok ako sú uvedené v Informačnom memorande na výstavbu 
bytov v meste Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   

 
Bod č. 4 - Informácia ohľadom univerzálneho športového ihriska 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, informoval 
o služobnej ceste vo Valašskom Meziřičí, kde boli na obhliadke viacúčelového športového 
ihriska. Následne spustil vizuálnu prezentáciu a predstavil prítomným ako bude toto ihrisko 
vyzerať. Dodal, že súčasťou ihriska je umelý povrch, mantinely, ochranné siete, 
basketbalové koše, volejbalová sieť a minifutbalové brány. Cena ihriska o rozmeroch 20 m x 
40 m je 1, 9 mil. KČ, čiže v slovenských korunách to je 2, 8 mil. Sk s DPH. 
Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, sa informoval, či by sa na toto ihrisko nemohli použiť 
mantinely, ktoré boli vymenené na zimnom štadióne. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru 
výstavby a regionálneho rozvoja, uviedol, že by sa to muselo dohodnúť s predajcom, ale tieto 
mantinely je možné použiť na inom ihrisku. 
 MsZ uznesením č. 317/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o univerzálnom športovom ihrisku. 
Hlasovanie: 22 poslancov za  

 
Bod č. 5 - Informácia ohľadom vybudovania strelnice európskych parametrov 

  Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o zámere vybudovať  
strelnicu európskych parametrov a uviedla, že uznesením MsZ č. 123/07 bolo schválené 
Vybudovanie kombinovanej strelnice európskych parametrov v lokalite „Banská“ v meste 
Prievidza a majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností v k. ú. Prievidza parc. č. 7093 
podľa zamerania geometrickým plánom za účelom vybudovania kombinovanej strelnice, za 
cenu 123,-Sk. Strelnicu však nie je možné v uvedenej lokalite vybudovať, nakoľko je v danej 
lokalite do budúcnosti navrhnuté trasovanie komunikácie R-2. Ako lokalita, vhodná na 
uvedený účel, je areál bývalej strelnice na parc. č. 1968 v k. ú. Nováky, ktoré sú vo 
vlastníctve Hornonitrianskych baní Prievidza , a. s., Prievidza. Podľa vyjadrenia HBP, a. s., 
zo dňa 26. 06. 2008,  súhlasia s prenájmom časti pozemku prac. 1968 v k. ú. Nováky, ktorý 
sa nachádza v chránenom ložiskovom území,  za symbolickú cenu 2,- Sk/m2/rok na dobu 
nájmu 15 rokov za určitých podmienok. Po predbežných konzultáciách s projektantmi, 
uvedené podmienky je možné akceptovať. Vybudovanie strelnice možno spolufinancovať z 
nenávratných finančných zdrojov zo štátneho rozpočtu – dotácie z Úradu vlády SR v rámci 
výzvy na predkladanie projektov na podporu a rozvoj športu, pričom je vhodné, ak  
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žiadateľom je združenie, ktoré bude zabezpečovať aj samotnú prevádzku strelnice.  Jednou 
z podmienok poskytnutia  dotácie je preukázať k pozemkom, na ktorých sa strelnica bude 
budovať, aspoň nájomný vzťah, trvajúci najmenej 15 rokov. Mesto Prievidza má ako 
občianske združenie zriadený Športový strelecký klub Mestskej polície Prievidza, ktorý spĺňa 
požiadavky na podanie projektu na poskytnutie dotácie . 
 MsZ uznesením č. 318/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vybudovanie 
strelnice európskych rozmerov v areáli bývalej strelnice v k. ú. Nováky. 
Hlasovanie: 21 poslancov za 
 

Bod č. 6 - Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o použití 
poskytnutých finančných prostriedkov uvoľnených z rozpočtu mesta Prievidza na činnosť 
HFK Prievidza. A konštatoval, že originály účtovných dokladov sú archivované spoločnosťou 
UNIPA, s. r. o., Prievidza. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, poukázala na niekoľko čiastok vo vyúčtovaní, ktoré sa jej 
zdali neprimerane vysoké a tiež, že čiastka 5 350 tis. Sk bola poskytnutá na zabezpečenie 
činnosti klubu v mesiaci júl 2008 a na zabezpečenie začiatku ročníka 2008/2009 a sú tam 
zúčtované odmeny za máj, jún, júl 2008. Ladislav Gelačák, podpredseda HFK, uviedol, že 
odmeny  za záchranu v 1. lige boli vyplatené v máji ale vyúčtované boli v auguste. Pokiaľ ide 
o poplatky za ubytovanie, žiaci sa zúčastnili turnaja v Anglicku a tam boli uhrádzané poplatky 
za ubytovanie, stravu a vstupné. Taktiež informoval že Odmeny pre rozhodcov a delegátov 
sú stanovené na 10 Sk/km. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že 
súhlasí s názorom Heleny Dadíkovej, poslankyne MsZ, ale nemôže povedať, že všetky 
finančné prostriedky boli použité a zúčtované v rozpore s uznesením. Dodala, že plánovala 
vykonanie celkovej kontroly plnenia uznesenia a použitia finančných prostriedkov vo výške 
9 100 tis. Sk a o výsledkoch kontroly plánovala informovať na novembrovom zasadnutí MsZ. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby bola schválená komisia na vykonanie 
kontroly použitia a zúčtovania poskytnutých finančných prostriedkov na činnosť HFK 
Prievidza v zložení: 
Dozorná rada spoločnosti UNIPA, s. r. o., hlavná kontrolórka mesta, vedúca ekonomického 
odboru, pričom správu o kontrole bude predložená na zasadnutí MsZ v septembri 2008. Ján 
Dobrovodský, poslanec MsZ odporučil, aby členkou komisie na vykonanie kontroly bola 
i Helena Dadíková, poslankyňa MsZ. 
 MsZ uznesením č. 319/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vykonanie kontroly 
použitia poskytnutých finančných prostriedkov z rozpočtu  mesta Prievidza pre Futbalový 
klub Mesto Prievidza vo výške 5 350 tis. Sk určených na  zabezpečenie začiatku ročníka 
2008/2009 a činnosť klubu v mesiaci júl 2008. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
 

- k bodu 21 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

 
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, informoval o požiadavke občanov o vyznačenie 
prechodu pre chodcov od OD Vtáčnik k lekárni na Ul. A. Hlinku. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, uviedol, že táto požiadavka už bola prerokovávaná so správou ciest, ale nebolo 
odporučené vyznačenie tohto prechodu pre chodcov, nakoľko prechádzanie cez cestu v tých 
to miestach nie je vhodné a o pár metrov hore i dole sú vyznačené prechody. 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa opätovne vrátil k vzdelávacím programom škôl, 
o ktorých informovali riaditelia ZŠ a odporučil členom školských rád, aby sa tieto vzdelávacie 
plány zamerali i na strojárstvo a strojársky priemysel. 
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- k bodu 22 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 

 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
................................................                                .............................................      
        Ing. Ivan Vaňo           MUDr. Marián Jakubis, MPH. 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 04. 09. 2008 
 


